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Besluitenlijst stadsronde Vragen aan het college

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college 

Datum 27-09-2016

Soort bijeenkomst Raad stelt vragen aan het college

Bijbehorende 
documenten

Van twee onderwerpen zijn de vragen beschikbaar en gepubliceerd in het 
raadsinformatiesysteem. 
De antwoorden op de vragen over hulp aan zwerfjongeren zijn eveneens 
gepubliceerd. 

Aanwezig De heren Van Lune (PvdA), Nelissen (SPM), Passenier (GroenLinks), 
Hameleers (PVM), Kamal (SP), Wijnands (CDA).

De dames Eurlings (D66), Van Ham (PvdA) en De Graaf (SP), 

Portefeuillehouders Gerats en Van Grootheest. Portefeuillehouder Aarts 
is bij een andere stadsronde aanwezig. 

Voorzitter: mevr. Nuyts

Secretaris: mevr. Goossens

Verloop van de avond D66 over hulp aan zwerfjongeren. Fractieleden Eurlings, 
portefeuillehouder Gerats.
De antwoorden zijn als bijlage bij de raadsstukken in het 
raadsinformatiesysteem gevoegd.

PvdA over het voorgestelde lijnennetwerk van de nieuwe OV aanbieder. 
Raadslid Van Ham, portefeuillehouder Van Grootheest (vervanger van 
wethouder Aarts).
Portefeuillehouder Van Grootheest beaamt dat er sprake is van 
verandering. Dit betreft verbeteringen en verslechteringen. 10% van de 
haltes vervalt. Daarvoor komt in de plaats een hogere frequentie van een 
aantal lijndiensten.

Het persbericht dat zaterdag jl. in de krant stond geeft de feitelijke 
situatie niet correct weer. In Nazareth blijft een halte. Hetzelfde geldt 
voor de halte bij de Geusselt. Bij het Maastricht UMC stopt de bus op 
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twee plekken. 

De portefeuillehouder wijst erop dat de provincie concessiehouder is. De 
gemeente is betrokken bij de totstandkoming van het Programma van 
Eisen voor de concessie. De raad is betrokken geweest bij dit proces en bij 
de relevante stappen geïnformeerd over de ontwikkelingen. Als je de 
totaalbalans opmaakt, dan is het college tevreden met de busvoorziening 
en is van mening dat de treinvoorziening verbetert. Daarnaast is er met 
de nieuwe dienstregeling ruimte om toekomstige knelpunten aan te 
pakken.

PvdA over de stand van zaken met betrekking tot de sloop- en 
renovatieplannen Caberg. Raadslid Van Lune, portefeuillehouder Van 
Grootheest.
Portefeuillehouder Van Grootheest deelt informatie over het proces dat 
leidt tot de sloop van de woningen. De oorspronkelijke bewoners zijn 
geleidelijk verhuisd. De lege huizen zijn tijdelijk verhuurd en voor lage 
huurprijzen. Er zijn in de afgelopen jaren diverse opties (sloop of 
renovatie) onderzocht. De staat van de woningen is dermate dat 
renovatie niet in verhouding tot de kosten staat. Daarom heeft Servatius 
besloten tot sloop over te gaan.

Er is behoefte aan dit soort huisvesting. De groep uit Caberg wil kijken of 
een andere plek geschikt is. De gemeente heeft aangeboden hier samen 
met de bewoners naar te kijken.

Over de bijeenkomst op 13 oktober meldt de portefeuillehouder dat dit 
onderdeel is van een reeks aan informatiebijeenkomsten in een aantal 
wijken. Het onderwerp is herijking herstructurering waarover in 
december door de raad wordt gesproken. 

Toezeggingen • Portefeuillehouder Gerats zegt toe bij Xonar en Gastenhof te 
informeren naar de cijfers met betrekking tot het aantal interventies 
in het kader van Familie First. 

• Portefeuillehouder Gerats zegt toe de raad te informeren over het 
wel of niet bestaan van afspraken met woningcoöperaties over de 
hoogte van de huur in het kader van Housing First.
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• Portefeuillehouder Van Grootheest (vervanger van dhr. Aarts) zegt 
toe dat het dossier en nieuwe informatie met betrekking tot de 
concessie openbaar vervoer toegestuurd wordt naar de raad.

• Portefeuillehouder Van Grootheest zegt toe dat via een RIB de raad 
geïnformeerd wordt over het beheer van leegstaande woningen en 
de planning van de sloop werkzaamheden in Caberg. 


